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Protokół Nr III/2014 

z III zwyczajnej sesji Rady Gminy w Sobolewie, która odbyła się w dniu 15 grudnia 

2014 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Sobolewie. 

 

Godzina rozpoczęcia – 14
00 

Godzina zakończenia – 16
30 

 

Protokolant obrad – Mariola Kępka. 

Obecnych – 15 radnych. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Andrzej Koszutski – Wójt Gminy Sobolew, 

2. Jan Tywanek – Sekretarz Gminy Sobolew, 

3. Grażyna Napora – Skarbnik Gminy Sobolew, 

4. Grzegorz Mikulski – radca prawny, 

5. Ewa Szaniawska – Główna Księgowa Placówek Oświatowych, 

6. Sołtysi z sołectw gminy Sobolew, 

7. Dyrektorzy szkół i przedszkoli, 

8. Grzegorz Woźniak – Poseł na Sejm RP, 

9. Przedstawiciele firmy Elfeco, 

10. Mieszkańcy Gminy Sobolew. 

 

Załączniki do protokołu stanowią: 

1. Lista obecności radnych – załącznik nr 1, 

2. Lista obecności sołtysów – załącznik nr 2, 

3. Lista obecności zaproszonych gości – załącznik nr 3, 

4. Lista obecności dyrektorów szkół i przedszkoli – załącznik nr 4. 

 

Pkt – 1 

Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Gminy w Sobolewie Karol Marcinkowski otworzył III sesję Rady 

Gminy w Sobolewie. Powitał Posła na Sejm RP pana Grzegorza Woźniaka, Wójta Gminy, 

Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy, radnych, sołtysów, zaproszonych gości oraz 

mieszkańców Gminy Sobolew. 

 

Poinformował, że ustawowy skład Rady Gminy w Sobolewie wynosi 15 radnych, w sesji 

uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum, a zatem można obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. 

 

Pkt – 2 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję do powyższego punktu. 

Przewodniczący przedłożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad jako punkt 3, punktu 

o treści: „Wystąpienie posła Grzegorza Woźniaka”. 

Więcej wniosków nie zgłoszono, w związku z tym przewodniczący poddał pod głosowanie 

powyższy wniosek. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

głosów “za” - 15 

głosów “przeciw “ - 0 

głosów “wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 



2 

 

Następnie przewodniczący odczytał porządek obrad po dokonanych zmianach. 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wystąpienie posła Grzegorza Woźniaka. 

4. Przyjęcie protokołów: 

a) z I sesji Rady Gminy w Sobolewie odbytej w dniu 1 grudnia 2014 r.,  

b) z II sesji Rady Gminy w Sobolewie odbytej w dniu 8 grudnia 2014 r. 

5. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej. 

6. Informacja z działalności Rady Powiatu. 

7. Przedstawienie miejscowego planu przestrzennego pod linię energetyczną 400 KV 

”Kozienice – Siedlce Ujrzanów” obejmujący obszar części obrębów geodezyjnych 

Ostrożeń Drugi, Gończyce, Kownacica, Przyłęk, Sobolew, Nowa Krępa Gmina 

Sobolew.    

8. Przedstawienie projektu budżetu Gminy Sobolew na 2015 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Sobolewie 

oraz wyboru Przewodniczącego tej Komisji. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu i Finansów oraz ustalenia 

przedmiotu działania tej Komisji. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych, Samorządu 

Terytorialnego i Bezpieczeństwa oraz ustalenia przedmiotu działania  tej Komisji. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnictwa, Gospodarki i Ochrony 

Środowiska oraz ustalenia przedmiotu działania tej Komisji. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji  Oświaty, Kultury i Sportu oraz 

ustalenia przedmiotu działania tej Komisji. 

14. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

15. Zamknięcie obrad. 

 
Pkt – 3 

Wystąpienie Posła Grzegorza Woźniaka 

Poseł na wstępie pogratulował radnym wyboru na bardzo odpowiedzialną funkcję radnego 

samorządu Gminy Sobolew. Przez najbliższe lata to Rada będzie nadawała kierunek i ton 

postępowania samorządu Gminy Sobolew. Następnie złożył również gratulacje panu 

Wójtowi. Poseł zwracając się zarówno do Rady jak i do Wójta dodał, iż wybory się 

zakończyły, teraz przyszedł czas na wspólną pracę na rzecz Gminy. Pomimo różnych frakcji 

i opcji zachęcał do wspólnego działania, takiego z jakiego byłoby zadowolone społeczeństwo. 

Aby każdy mógł za cztery lata powiedzieć, że zrealizował najważniejsze działania oraz swoje 

obietnice wyborcze. Poseł życzył, aby uzyskany efekt był jak najkorzystniejszy dla 

mieszkańców całej Gminy Sobolew. Podkreślił, iż nie da się uniknąć konstruktywnych 

sporów, ale niech doprowadzają one do jak najlepszych rozwiązań. Następnie poseł odniósł 

się do inwestycji krajowych przebiegających przez obszar Gminy Sobolew. Zaznaczając, iż 

należy zadbać wspólnie oto, aby w związku z modernizacją linii kolejowej wydłużyć bieg 

pociągów podmiejskich do Dęblina. Życzył ponadto radnym udanych wyborów co do 

komisji, bo zapewne każdy ma swoje oczekiwania. Komisja jest tą domeną, w której każdy 

radny czuje się najlepiej. Na koniec dodał, iż życzy jak najmniej konfliktów, a jak najwięcej 

wspólnego budowania. 

Przewodniczący zwrócił się do obecnych, czy mają jakieś pytania do pana posła. 

 

Głos zabrał radny Roman Ochnio prosząc o wygospodarowanie w przyszłości dłuższego 

czasu na dyskusję, gdyż problemów i zagadnień do poruszenia jest dużo. 

 

Poseł Grzegorz Woźniak wyraził chęć ponownego spotkania. Poprosił jedynie 
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Przewodniczącego Rady o wcześniejszy kontakt celem uzgodnienia dogodnego terminu dla 

obu stron. 

Na zakończenie odnosząc się do modernizacji trasy drogowej S 17 pan poseł poinformował, 

iż został rozstrzygnięty przetarg na odcinek Kurów-Puławy i do Trzcianki. Niebawem 

rozstrzygną się kolejne od końca obwodnicy Garwolina do Kołbieli i dalej. Pozostanie jeszcze 

odcinek Sobolew-Trojanów. Modernizacja trasy kolejowej to lata 2020-2021. 

 

 

Pkt – 4 

Przyjęcie protokołów: 

a) z I sesji Rady Gminy w Sobolewie odbytej w dniu 1 grudnia 2014 r.,  

b) z II sesji Rady Gminy w Sobolewie odbytej w dniu 8 grudnia 2014 r. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusje. 

Wobec braków głosów Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu 

z I i II sesji Rady Gminy w Sobolewie. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

głosów “za” - 15 

głosów “przeciw“ - 0 

głosów “wstrzymujących się” - 0 

Protokoły  nr I/2014 i nr II/2014 zostały przyjęte jednogłośnie. 

 
Pkt – 5 

Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej 

Pan Wójt zdał sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy podjętych na sesji XXXV 

odbytej w dniu 6 listopada 2014 r. oraz I sesji odbytej w dniu 1 grudnia 2014 r.-załącznik nr 5. 

Następnie przedłożył informację z działalności międzysesyjnej - załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

 

Pkt – 6 

Informacja z działalności Rady Powiatu 

Radny powiatowy Jan Tywanek poinformował, iż Rada Powiatu Garwolińskiego obradowała 

dwukrotnie na sesjach. Podczas I sesji Rady Powiatu radni złożyli ślubowanie. Ponadto na 

Przewodniczącego Rady Powiatu Garwolińskiego wybrany został Osmólski Piotr. 

Wiceprzewodniczącym został Kobus Marian oraz Owczarczyk Dariusz. Z kolei Starostą 

Powiatu Garwolińskiego został Marek Chciałowski. Z kolei członkami Zarządu Powiatu 

Garwolińskiego zostali: Urszula Zadrożna-wicestarosta, Teresa Bąk, Józef Tomala, Mirosław 

Pyra. Natomiast na sesji II uchwalone zostały składy osobowe poszczególnych Komisji Rady 

Powiatu Garwolińskiego. 

 
 

Pkt – 7 

Przedstawienie miejscowego planu przestrzennego pod linie energetyczną 400 KV 

”Kozienice – Siedlce Ujrzanów” obejmujący obszar części obrębów geodezyjnych 

Ostrożeń Drugi, Gończyce, Kownacica, Przyłęk, Sobolew, Nowa Krępa Gmina Sobolew    

 

Przewodniczący Rady powitał przybyłych gości z firmy, która zaprojektowała miejscowy 

plan zagospodarowania przestrzennego panią Roksanę Fudała i Ewelinę Skirzyńską oraz 

przedstawicieli firmy Elfeco S.A. - dyrektora pana Jacka Misiec i panią Anitę Najdyhor. 

 

Jako pierwsza głos zabrała pani Roksana omawiając przygotowaną prezentację. Prezentacja 
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stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Po wystąpieniu projektantki jedna z mieszkanek zawróciła się z zapytaniem, czy możliwa jest 

zmiana przebiegu linii energetycznych. 

Odpowiedzi udzieliła pani Roksana wyjaśniając, iż prezentowana inwestycja jest inwestycją 

celu publicznego na szczeblu krajowym, dlatego przebiegu nie da się zmienić. Projektantka 

dodała również, iż przy opracowywaniu projektu starano się tak prowadzić linię, aby omijać 

zabudowania. Jednak nie zawsze było to możliwe. 

 

Do powyższego punktu odbyła się dyskusja. 

Zarówno radni jak i mieszkańcy zadawali pytania, do których systematycznie 

ustosunkowywał się pan Jacek Misiec. Najbardziej problematycznym zagadnieniem okazała 

się treść umowy. Obecni na sali mieszkańcy komunikowali o niejasności zapisów zawartych 

w umowach. Pan dyrektor wyjaśniał, iż osoby przychodzące do poszczególnych osób są 

osobami bardzo kompetentnymi, dlatego należy prosić ich o indywidualne wyjaśnienia. Padła 

propozycja ze strony Rady, aby firma w porozumieniu z Urzędem Gminy zorganizowała 

spotkanie dla zainteresowanych mieszkańców, umożliwiając w ten sposób zwiększenie 

wiedzy mieszkańców i rozwianie wszelkich wątpliwości i niepokojów.  

 

 

Pkt – 8 

Przedstawienie projektu budżetu Gminy Sobolew na 2015 r. 

 

Skarbnik Gminy Grażyna Napora omówiła projekt budżetu gminy na 2015 rok zgodnie 

z przedłożonym projektem dla radnych. 

 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję do powyższego punktu.  

 

Jako pierwszy głos zabrał radny Piotr Szewczyk pytając, w którym dziale umieszczone są 

środki ze sprzedaży działek w Gończycach. 

 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik informując, iż środki ze sprzedaży działek będą wprowadzone 

do budżetu roku bieżącego na najbliższej sesji. 

 

Sołtys Andrzej Kazimierak zwrócił się z prośbą o środki na ul. Dębową w Sobolewie. 

Powstało tam piękne osiedle, a droga wymaga remontu. 

 

Do dyskusji włączyła się radna Justyna Kowalczyk przypominając, iż na ul. Milanowską już 

w obecnym roku wydano 80 tys. zł. W obecnym projekcie również na tą samą ulicę 

uwzględnione zostało 90 tys. zł. Zdaniem radnej podział jest nierównomierny, ul. Dębowa 

została całkowicie pominięta. 

 

Radna Danuta Błachnio zwracając się do przedmówczyni wyjaśniła, iż jeśli chodzi 

o ul. Milanowską, to jest to ostatni etap budowy tej ulicy. 

 

Radna Justyna Kowalczyk była zdania, że 90 tys. zł na tak niewielki odcinek, to 

zdecydowanie za dużo. 

 

Następnie radny Henryk Pukaluk zapytał, czy gmina dysponuje informacją o możliwości 

skorzystania z dofinansowań zewnętrznych np. ze środków unijnych. 
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Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy wyjaśniając, iż kwoty o które pyta radny można 

umieścić w projekcie budżetu lub w Wieloletniej Prognozie Finansowej tylko na podstawie 

zawartych umów. Takich umów na dzień dzisiejszy nie ma, dlatego też nie zostały 

uwzględnione w projekcie. 

 

Przewodniczący przypomniał, iż w dniu dzisiejszym odbywa się jedynie prezentacja projektu 

budżetu. W najbliższych dniach radni w pracach w stałych komisjach Rady Gminy dokonają 

szczegółowej analizy projektu i będą mieli okazję wysłuchać wyjaśnień Wójta i Skarbnika 

Gminy. 

 

 

Pkt – 9 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Sobolewie 

oraz wyboru Przewodniczącego tej Komisji 

 

Głos zabrał radca prawny Grzegorz Mikulski prosząc o naniesienie poprawek w projektach 

uchwał, ponieważ wkradł się błąd pisarski. W podstawie prawnej, a mianowicie zapis „z dnia 

30 września 2014 r.” należy zamienić na „z dnia 30 września 2010 r.” 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie się kandydatów chętnych do pracy 

w Komisji Rewizyjnej. Przypomniał jednocześnie, iż Komisja Rewizyjna składa się z 4-

osobowego składu.  

 

Do składu komisji zgłosiły się następujące osoby: 

1. Owczarczyk Mirosław, 

2. Kowalczyk Maria, 

3. Lipiec Marian, 

4. Pukaluk Henryk, 

5. Matyska Hanna, 

6. Sowa Anna. 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Następnie w kolejności alfabetycznej poddano pod głosowanie poszczególne kandydatury. 

 

Głosownie w sprawie kandydatury Marii Kowalczyk 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

głosów “za” - 6 

głosów “przeciw” - 9  

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Kandydatura Marii Kowalczyk została odrzucona. 

 

Głosownie w sprawie kandydatury Mariana Lipca 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

głosów “za” - 6 

głosów “przeciw” - 9  

głosów “wstrzymujących się” – 0 

Kandydatura Mariana Lipca została odrzucona. 

 

Głosownie w sprawie kandydatury Hanny Matyska. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

głosów “za” - 9 

głosów “przeciw” - 4 

głosów “wstrzymujących się” –2 
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Kandydatura Hanny Matyska została przyjęta. 

 

Głosownie w sprawie kandydatury Mirosława Owczarczyka. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

głosów “za” - 9 

głosów “przeciw” - 6 

głosów “wstrzymujących się” –0 

Kandydatura Mirosława Owczarczyka została przyjęta. 

 

Głosownie w sprawie kandydatury Henryka Pukaluka. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

głosów “za” - 12 

głosów “przeciw” - 2 

głosów “wstrzymujących się” –1 

Kandydatura Henryka Pukaluka została przyjęta. 

 

Głosownie w sprawie kandydatury Anny Sowa. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

głosów “za” - 12 

głosów “przeciw” - 1 

głosów “wstrzymujących się” –2 

Kandydatura Anny Sowa została przyjęta. 

 

Skład osobowy Komisji Rewizyjnej przedstawia się następująco: 

1. Hanna Matyska, 

2. Mirosław Owczarczyk, 

3. Henryk Pukaluk, 

4. Anna Sowa. 

 

Przewodniczący Karol Marcinkowski poprosił o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej. 

 

Na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zgłoszono kandydaturę radnej Anny Sowa- 

wniosek zgłoszony przez radnego Mirosława Owczarczyka. 

 

Radna Anna Sowa wyraziła zgodę na to stanowisko. 

 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek w sprawie wyboru Anny Sowa na 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

głosów “za” - 12 

głosów “przeciw” - 0  

głosów “wstrzymujących się” – 3 

Radna Anna Sowa została wybrana większością głosów na Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy w Sobolewie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy w Sobolewie oraz wyboru Przewodniczącego tej Komisji i zarządził 

głosowanie. 
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W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych 

głosów “za” - 15 

głosów “przeciw” - 0  

głosów “wstrzymujących się” – 0 

w/w uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Pkt – 10 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu i Finansów oraz ustalenia 

przedmiotu działania tej Komisji 

 

Przewodniczący Rady złożył wniosek, aby wszystkie komisje stałe Rady Gminy liczyły 5 

osób. 

 

Głos zabrała radna Danuta Błachnio pytając o szanse, ponieważ po głosowaniu dotyczącym 

składu Komisji Rewizyjnej wnioskować można, że 6 radnych również do pracy 

w pozostałych komisjach, nie zostanie dopuszczonych. 

 

Z kolei radny Roman Ochnio uważa, że skoro w minionych latach komisje mogły być 

liczniejsze to dlaczego teraz komisja Budżetu i Finansów nie może liczyć 10 członków. 

Następnie zwrócił się do radnych o gest normalności. Nie ma ustawowego ograniczenia 

liczebności składu tejże komisji. Podkreślił, że jest to najważniejsza komisja zajmująca się 

finansami. Radny dodał, iż nie było jeszcze takiej Rady, żeby radny nie pracował w dwóch 

komisjach. Na zakończenie swojej wypowiedzi radny Roman Ochnio apelował o rozsądek. 

 

Zaś radny Leszek Urawski poprosił o przytoczenie podstawy prawnej zezwalającej na 

ograniczenie liczebności składów komisji. 

 

Przewodniczący Rady Karol Marcinkowski wyjaśnił, iż jest to jego wniosek, który miał 

prawo zgłosić. 

 

Poproszono radcę prawnego o ustosunkowanie się do liczebności składu komisji. 

 

Radca Grzegorz Mikulski odpowiedział, iż Rada może dowolnie ustalić liczebność komisji. 

 

Przewodniczący ogłosił 15 minutową przerwę. 

 

Obrady zostały wznowione po przerwie. 

 

Radny Roman Ochnio podtrzymał wniosek dotyczący 10-osobowego składu Komisji Budżetu 

i Finansów. 

 

Głos zabrał również Sekretarz Gminy Jan Tywanek przypominając, iż każdy radny ma prawo 

do pracy w dwóch komisjach. Wystosowany przez Przewodniczącego Rady wniosek jest więc 

sprzeczny, gdyż dla części radnych zabraknie miejsc do pracy w komisji. 

 

Radny Henryk Pukaluk uważa, że skoro jest taki zapis to wystarczy dokonać przeliczeń. 

Zdaniem radnego brak 4 miejsc jest kwestią do rozwiązania. 

 

Następnie Przewodniczący Rady wyjaśnił powód złożenia wniosku ograniczającego skład 

poszczególnych komisji. Radny tłumaczył, iż z jego czteroletniego doświadczenia pracy 

w komisjach stałych wynika, iż mniejsza komisja pracuje sprawniej. Jego założeniem jako 
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Przewodniczącego Rady jest usprawnienie pracy we wszystkich komisjach.   

 

Do wypowiedzi przedmówcy ustosunkował się radny Leszek Urawski. Radny zgodził się 

z Przewodniczącym, iż Rada powinna działać sprawnie i merytorycznie. Wobec owego 

założenia, nie powinno się odbierać radnemu możliwości zgłoszenia się do pracy komisji, 

której tematyka jest mu najbliższa. Każdy powinien mieć prawo wyboru. 

 

Wobec braków głosów przewodniczący przedstawił 3 wnioski: 

1) wniosek Przewodniczącego Rady Karola Marcinkowskiego – aby komisje liczyły 5 osób. 

2) wniosek radnego Romana Ochnio – aby komisja Budżetu i Finansów liczyła 10 osób. 

3) wniosek radnego Leszka Urawskiego – aby nie ograniczać liczebności radnych 

w komisjach.   

 

Przed przystąpieniem do głosowania głos zabrał jeszcze radny Mirosław Śliz przypominając, 

iż Komisja Budżetu i Finansów, jest komisją bardzo ważną. Ograniczenie liczebności tejże 

komisji, z punktu widzenia geograficznego, spowoduje brak możliwości reprezentacji 

wszystkich mieszkańców. 

 

Z kolei radna Maria Kowalczyk apelowała o rozsądek i zachowanie zgody. Zdaniem radnej 

nie można działać na zasadzie MY i WY, bo do czego to doprowadzi. Radna przypomniała, 

iż radni zostali wybrani przez ogół społeczności. Nie da się pracować w Radzie, która 

podzieli się na dwa obozy.  

 

Radna Danuta Błachnio uzupełniając wypowiedź poprzedniczki dodała, że taka sytuacja 

świadczy o fakcie, iż radnym nie zależy na dobru całej Gminy, lecz na pokazaniu siły. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie pierwszy wniosek „aby Komisja 

Budżetu i Finansów liczyła 5 osób”. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

głosów “za” - 9 

głosów “przeciw” - 6 

głosów “wstrzymujących się” - 0  

Rada uchwaliła, że Komisja Budżetu i Finansów będzie liczyła 5 osób. 

 

Radny Roman Ochnio zwracając się do radych powiedział: „Widać jaki sprawa przybrała 

obrót. To co tu dzisiaj wyprawiacie, to dalsza część waszej kampanii wyborczej, która była 

nienawistna i hałaśliwa. Działajcie, pracujcie, owocnej pracy”. 

6 radnych Danuta Błachnio, Maria Kowalczyk, Leszek Urawski, Marian Lipiec, Roman 

Ochnio i Mirosław Śliz opuścili salę obrad. 

 

Przewodniczący Rady Karol Marcinkowski zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatur 

na członków Komisji Budżetu i Finansów. 

Swoją kandydaturę zgłosili: 

1. Szewczyk Piotr 

2. Pukaluk Henryk 

3. Kowalczyk Justyna. 

Przewodniczący odczytał treść uchwały po czym poddał ją pod głosowanie. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 9 radnych. Podczas głosowania nieobecni byli następujący radni: 

Danuta Błachnio, Maria Kowalczyk, Leszek Urawski, Marian Lipiec, Roman Ochnio 

i Mirosław Śliz. 
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głosów “za” - 9 

głosów “przeciw” - 0 

głosów “wstrzymujących się” - 0  

Uchwała w sprawie powołania Komisji Budżetu i Finansów oraz ustalenia przedmiotu 

działania tej Komisji została podjęta jednogłośnie. 

 

Pkt – 11 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych, Samorządu 

Terytorialnego i Bezpieczeństwa oraz ustalenia przedmiotu działania tej Komisji 

 

Przewodniczący złożył wniosek „aby przedmiotowa komisja liczyła do 5 osób”. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 9 radnych. Podczas głosowania nieobecni byli następujący radni: 

Danuta Błachnio, Maria Kowalczyk, Leszek Urawski, Marian Lipiec, Roman Ochnio 

i Mirosław Śliz. 

głosów “za” - 9 

głosów “przeciw” - 0 

głosów “wstrzymujących się” - 0  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Karol Marcinkowski zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatur 

na członków komisji Spraw Społecznych, Samorządu Terytorialnego i Bezpieczeństwa. 

Swoją kandydaturę zgłosili: 

1. Owczarczyk Mirosław 

2. Cyrta Paweł 

3. Talarek Rafał. 

 

Przewodniczący odczytał treść uchwały, po czym poddał ją pod głosowanie. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 9 radnych. Podczas głosowania nieobecni byli następujący radni: 

Danuta Błachnio, Maria Kowalczyk, Leszek Urawski, Marian Lipiec, Roman Ochnio 

i Mirosław Śliz. 

głosów “za” - 9 

głosów “przeciw” - 0 

głosów “wstrzymujących się” - 0  

w/w uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Pkt – 12 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnictwa, Gospodarki i Ochrony 

Środowiska oraz ustalenia przedmiotu działania tej Komisji 

 

Głos w powyższym punkcie zabrał sołtys wsi Kaleń Drugi Jacek Bożek, pytając jak się mają 

przeprowadzone głosowania do zgłoszonych wniosków, skoro wniosek był, aby komisje 

liczyły 5 osób, a obecnie są to składy trzyosobowe. 

 

Do pytania ustosunkował się Przewodniczący Rady wyjaśniając, iż wniosek brzmiał 

następująco: „ aby komisja liczyła do 5 osób”. 

 

Przewodniczący złożył wniosek „aby przedmiotowa komisja liczyła do 5 osób”. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 9 radnych. Podczas głosowania nieobecni byli następujący radni: 

Danuta Błachnio, Maria Kowalczyk, Leszek Urawski, Marian Lipiec, Roman Ochnio 
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i Mirosław Śliz. 

głosów “za” - 9 

głosów “przeciw” - 0 

głosów “wstrzymujących się” - 0  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Karol Marcinkowski zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatur 

na członków Komisji Rolnictwa, Gospodarki i Ochrony Środowiska.  

Swoją kandydaturę zgłosili: 

1. Talarek Rafał 

2. Kowalczyk Justyna 

3. Sowa Anna. 

 

Przewodniczący odczytał treść uchwały, po czym poddał ją pod głosowanie. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 9 radnych. Podczas głosowania nieobecni byli następujący radni: 

Danuta Błachnio, Maria Kowalczyk, Leszek Urawski, Marian Lipiec, Roman Ochnio 

i Mirosław Śliz. 

głosów “za” - 9 

głosów “przeciw” - 0 

głosów “wstrzymujących się” - 0  

w/w uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Pkt – 13 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji  Oświaty, Kultury i Sportu oraz 

ustalenia przedmiotu działania tej Komisji 

 

Przewodniczący złożył wniosek „aby przedmiotowa komisja liczyła do 5 osób”. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 9 radnych. Podczas głosowania nieobecni byli następujący radni: 

Danuta Błachnio, Maria Kowalczyk, Leszek Urawski, Marian Lipiec, Roman Ochnio 

i Mirosław Śliz. 

głosów “za” - 9 

głosów “przeciw” - 0 

głosów “wstrzymujących się” - 0  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Karol Marcinkowski zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatur 

na członków Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

Swoją kandydaturę zgłosili: 

1. Matyska Hanna 

2. Cyrta Paweł 

3. Szewczyk Piotr. 

 

Przewodniczący odczytał treść uchwały, po czym poddał ją pod głosowanie. 

 

W głosowaniu uczestniczyło 9 radnych. Podczas głosowania nieobecni byli następujący radni: 

Danuta Błachnio, Maria Kowalczyk, Leszek Urawski, Marian Lipiec, Roman Ochnio 

i Mirosław Śliz. 

głosów “za” - 9 

głosów “przeciw” - 0 

głosów “wstrzymujących się” - 0  
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w/w uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Pkt – 14 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania 

 

Jako pierwszy głos zabrał radny Piotr Szewczyk zwracając się do Wójta, czy prowadzi jakieś 

rozmowy dotyczące ośrodków zdrowia. 

 

Wójt odpowiedział, iż prowadzi rozmowy z przedstawicielami Niepublicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej "Zdrowie", ale na razie nie ma żadnych konkretów. 

 

Radna Justyna Kowalczyk odnosząc się do zadania termoizolacji budynków ośrodków 

zdrowia uwzględnionych w projekcie budżetu na 2015 rok zapytała, czy nie ma możliwości 

oddelegowania pracownika Urzędu, na szkolenia dotyczące pozyskiwania środków 

zewnętrznych. Zdaniem radnej pozyskanie środków z zewnętrz, umożliwiłoby zwiększenie 

owej inwestycji o rozbudowę budynków. Radna zaznaczyła, iż obecnej radzie zależy na 

pozyskaniu jak największej puli środków z zewnątrz. 

 

Pan Wójt odpowiedział, iż pracownik bierze udział w takowych szkoleniach, a środki 

pozyskiwane są od dawna, na różne cele. 

 

Następnie Wójt Andrzej Koszutski wyraził swoje oburzenie do sytuacji mającej miejsce na 

sesji. Zwracając się do radnych powiedział: „Nie czujecie ducha samorządności, nie 

rozumiecie, o co w tym wszystkim chodzi”. Następnie zwracając się do Przewodniczącego 

Rady: „Ograniczając liczbę osób w każdej komisji nie pozwolił Pan pracować przynajmniej 4 

radnym. Nie można ograniczać radnego skoro chce pracować”. 

 

Z kolei radny Henryk Pukaluk był zdania, że wniosek radnego Romana Ochnio był 

niepoważny. Zwiększenie liczby członków Komisji Budżetu i Finansów do 10 byłoby 

zaprzeczeniem przyjętych założeń. Zdaniem radnego Henryka Pukaluka wypowiedź radnego 

Romana Ochnio była nie w porządku, tak jak i opuszczenie przez radnych sali obrad. Radny 

Henryk Pukaluk dodał, iż sprawował funkcję radnego 3 kadencje. Obecnie jest to jego 4 

kadencja, dlatego pragnie podkreślić, że zaistniałe zdarzenia mogą zagrozić przyszłości pracy 

obecnej Rady. 

 

Wójt zwracając się do przedmówcy zapytał, czy kiedykolwiek ktoś ograniczał mu pracę 

w jakiejś komisji. 

 

Radny Henryk Pukaluk odpowiedział, iż w dniu dzisiejszym też nikt nikomu nic nie 

ograniczył. Dodając, iż proponował również dokonanie przeliczeń, aby móc zwiększyć 

liczebność w niektórych komisjach. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady wyjaśniając, iż radni opuścili obrady przed podjęciem 

uchwały dotyczącej ustanowienia składu pierwszej Komisji. Nie dając tym samym sobie 

szansy, gdyż głosowanie wniosków dotyczących liczebności komisji, odbywało się przed 

ustaleniem składu każdej z nich. 

 

Radny Henryk Pukaluk zwracając się do pana Wójta powiedział: „W dzisiejszym dniu pani 

księgowa odczytała, iż zadłużenie na koniec roku 2014 wynosiło 4,6 mln zł, a Pan w swoim 

wystąpieniu podaje kwotę 3,3 mln zł. Co tu jest grane? Wcześniej podpisał Pan budżet, 

a później wydał gazetkę wyborczą. Ja nie jestem politykiem, ale takich rzeczy po prostu się 

nie robi”. 
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Wójt ustosunkował się do wypowiedzi poprzednika wyjaśniając, iż różnica wynika stąd, 

iż w swoim wystąpieniu nie traktował kredytu krótkoterminowego jako kredyt, ponieważ 

za chwilę zostanie on spłacony. 

 

 

Pkt – 15 

Zamknięcie obrad 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący rady Karol Marcinkowski 

podziękował obecnym za przybycie na sesję i dokonał zamknięcia III sesji Rady Gminy 

w Sobolewie. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Karol Marcinkowski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


